
 

 

Interpelacje i zapytania radnych, złożone w trakcie obrad LXVI Sesji Rady Miejskiej, która odbyła się 

w dniu 12.01.2023 r. 

 

Radna Jadwiga Garbaciok – złożyła 4 interpelacje : 

1. Interpelacja w sprawie remontu chodnika przy ul. Łagiewnickiej 2 i 4. 

2. Interpelacja w sprawie materiału stosowanego na nawierzchni jezdni podczas remontu ul. 

Łagiewnickiej. 

3. Interpelacja w sprawie oczyszczenia oczka wodnego przy ul. Ślęzan. 

4. Interpelacja w sprawie remontu boiska przy ul. Wiechaczka i ul. Sportowej oraz przeglądu 

technicznego wszystkich boisk. 

Radna Gerda Król – złożyła 1 interpelację : 

1. Interpelacja w sprawie nieruchomości przy ul. Szkolnej 10. 

Radny Henryk Kurek – złożył ustnie 1 interpelację: 

1. „Bardzo dziękuję za pięknie wyremontowaną ulicę Sudecką i w imieniu mieszkańców proszę, by 

również ulicę Karpacką potraktować w ten sposób, żeby zamiast przez kolejne lata zalepiać kolejne 

ubytki, zrobić to profesjonalnie.” 

Radny Mariusz Kubas – złożył ustnie 1 interpelację: 

1. „Proszę o przedstawienie każdemu radnemu kserokopii listu intencyjnego, o którym była mowa 

w sprawozdaniu międzysesyjnym”. 

Radny Dawid Malcherek – złożył 1 interpelację i 1 zapytanie ustne: 

1. Interpelacja w sprawie zakupu i montażu wiat przystankowych na ul. Wiśniowej. 

2. Zapytanie w sprawie braku odpowiedzi na ponawianą prośbę o naprawę cieknącej rynny na dworcu 

PKP. 

Radna Zofia Pogoda – złożyła 1 zapytanie : 

1. Zapytanie w sprawie rozważenia likwidacji dwustronnego parkowania na ulicy Cmentarnej. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Respondek – złożył 2 interpelacje i 2 zapytania: 

1. Interpelacja w sprawie Młodzieżowego Domu Kultury oraz terenów przylegających. 

2. Interpelacja w sprawie rewitalizacji terenu przy ul. Wojska Polskiego.  

3. Zapytanie w sprawie firmy sprzątającej Urząd Miejski. 

4. Zapytanie w sprawie bloku operacyjnego w Zespole Opieki Zdrowotnej. 

 

 

 


